
Protokol Nr XII.2025 


z XII Sesji Rrdy Gmiuy Slubice 


odbytej w dUfu 17 lutego 2025 r. 


Obrady XII Sesji Rady Gminy Shibice odbyly siy w godz. 14.34 -16.18 oraz byly 
transmitowane na Zywo w internecie. Obrady prowadzi! przewodnicz<lcy Waldemar Stanczak. 
Stan Rady - 15 os6b 
Obecnych - 14 os6b tj. 93 .33%. 
W sesji udzia1: wziyli: 

I. 	 Jacek Koz!owski - w6jt, 
2. 	 Przemys!aw Nowacki - sekretarz glfiny, 
3. 	 Henryka Bednarek - skarbnik g~iny 
4. 	 KrzysztofLedzion - radny Rady Powiatu Plock 

5. 	 Zbigniew Bia!ecki - radny Rady Powiatu Plock 

6. 	 radni wedlug zal<lczonej listy obecnosyi, 
7. 	 sohysi wed!ug zal<lczonej listy obecno'sci. 

Do pkt. 1 

Waldemar Stanczak - przewodniczj<lcy Rady otworzy! obrady XII sesji Rady Gminy 
S!ubice, powital wszystkie panie i pan6w radnych, sohys6w, w6jta, skarbnik, sekretarza 
i zaproszonych gosci. Na podstawie listy obecnosci stwierdzi!, ze w sesji uczestniczy 14 

radnych, co oznacza, ze Rada Gminy S!uli>ice moze obradowac i podejmowac prawomocne 
uchwaly. 
Do pkt. 2 

B!ad techniczny. 
Do pkt. 2.1 

Przewodnicz<lcy podda! pod g!osow nie porz<ldek obrad, kt6ry zostal dostarczony 
wraz z zaproszeniem na dzisiejsz<l sesjy. Radni nie mieli Zadnych uwag. 

W wyniku jawnego g!osowania rada - stan 14 obecnych jednog!osnie przyjy!a porz<ldek 

obrad. Porz<ldek obrad przedstawia siy nast~puj<lCo: 

I. 	 Otwarcie Sesji. I 
2. 	 Przyjycie porz<ldku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z dziablnosci miydzyseJyjnej W6jta Gminy za okres od 20 grudnia 2024 r. 

do 16 lutego 2025 r. 

4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. I 
5. 	 Sprawozdanie z dzia!alnosci Gminnej ,iblioteki Publicznej w S!ubicach za 2024 rok. 
6. 	 Przyjycie sprawozdania z wysokjosci srednich wynagrodzen nauczycieli na 

poszczeg61nych stopniach awansu za~odowego w szko!ach prowadzonych przez Gminy 
Slubice. 

7. 	 Przyjycie sprawozdan z dzia!alnosci K~misji Rady Gminy za 2024 rok. 
8. 	 Inforrnacja Przewodnicz<lcej KomiS~i Oswiaty, Kuitury, Sportu, Bezpieczenstwa 

Publicznego, Zdrowia, Opieki Spoleczhej i Mieszkalnictwa w sprawie: 
1) 	 sprawozdania merytorycznego i finan owego stowarzyszen realizuj<lcych gminne zadanie 

"upowszechnianie sportu" za rok 2024, 
i 

2) 	 sprawozdanie z funkcjonowania kompleksu boiska "Orlik" w 2024 roku. 

, . 



9. Podjycie uchwal w sprawie: 

1) ~iany Uc~waly Budzetowej Omi.ny .Sli bice n~ r~k 202~,. " 
2) mewyrazema zgody na wyodrybmeme Budzecle Ommy Slublce na 2026 rok srodkow WI 

stanowi,!cych fundusz solecki, 
3) skargi na dzialalnos6 Wojta Ominy Slubice. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
11. Przyjycie protokolu z XI sesji Rady Ominy. 
12. Sprawy rome. 
13. Zakonczenie obrad. 

Do pkt. 3 

Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej Wojta Ominy za okres od 20 grudnia 2024 r. do 
16lutego 2025 r. (material w zal,!czeniu). 

Do pkt. 4 

Radny Dariusz Wolinski poprosil, aby zglosi6 do zakladu energetycznego pochylon,! 
wierzby i topoly kolo posesji Panstwa O. dokladnie po lewej stronie tj. na pograniczu 
miejscowosci Sady i luliszew. Drzewa zagrazaj,! lini,! energetycznym sredniego napiycia. 

I 
Radny poprosil, taue jesli tylko mroz zelzeje 0 kilka wywrotek kruszywa, zwiru czy tez 
refultatu w celu wyrownania drog 039 w Sadach kolo Pana o. oraz drogi od krzyZa 

w kierunku Panstwa K. na wysokosci plota iPana M. 
Radna Malgorzata Cichosz powiedziala, ze przed sesj,! zloZyla na sekretariacie prosby 

i interpelacjy do Wojta ~min~ S~ubice. R~d~a odczytala prosby mieszkancow miejscowosci 
Zyck Nowy w sprawle uJycla w plame montazu lamp solamych przy punktach 

~s.zczego:n~onych ,w pros?ie: ~adna I odc~ta~a rowni~z interpelacj y . mi~szk~ncow 
mlejSCOWOSCl Alfonsow 0 podjycIe blez'!cych dZlalan w sprawle naprawy drogl gnunnej 010. 
Droga jest w bardzo zlym stanie technicznym, wymaga uzupelnienia dUZych ubytkow. 

W drodze powstaly koleiny, wyrwy, ktore Ipowoduj,! uszkodzenia pojazdow i uniemozliwiaj,! 
bezpieczne korzystanie z drogi. Radna Malgorzata Cichosz dodala, ze mieszkailcy Alfonsowa 

dokladnie wiedZ'l, ze na razie nie bydzie tam drogi asfaltowej dlatego tez prosz'! 0 biez'!c'! 
naprawy tej drogi, gdyzjak tylko mroz zel~eje to ubytki byd,! siy poglybia6. 
Do pkt. 5 

Przewodnicz'!cy Rady Ominy poinformowal, ze sprawozdanie z dzialalnosci Ominnej 
Biblioteki Publicznej w Slubicach za 2024 rok zostalo przeslane do radnych drog,! 
elektroniczn,! i wszyscy radni dokladnie siy z nim zapoznali na wspolnym posiedzeniu 
komisji (material w zal,!czeniu). 

Radni nie mieli zadnych zapytan b~dZ; uwag. 

Radni zaopiniowali pozytywnie spfawozdanie. 
Do pkt. 6 

Przewodnicz'!cy Rady Ominy poirlformowal, ze sprawozdanie z wysokosci srednich 
wynagrodzen nauczycieli na poszczegolriych stopniach awansu zawodowego w szkolach 
prowadzonych przez Ominy Slubice zostalo przedstawione na komisji i wszyscy radni 
dokladnie siy z nim zapoznali (material w zal,!czeniu). 

Radni nie mieli zadnych zapytan b,!di uwag. 
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Radni zaopiniowali pozytywnie spral ozdanie. 
Do pkt. 7 

Przewodniczqcy Waldemar Stanc~ak przeszedl do nastypnego punktu. Poprosil 

przewodniczqcych poszczeg6lnych kOmiSJ[" 0 zaprezentowanie sprawozdan z dzialalnosci 
komisji za 2024 rok. Jako pierwszej udzielil glosu radnej Beacie Zi61kowskiej 

- przewodniczqcej Komisji Rewizyjnej (m . terial w zalqczeniu) . W kolejnosci udzielil glosu 

radnej Sylwii Galuszewskiej - przeWO~iCZqCej Komisji Oswiaty, Kultury, Sportu, 
Bezpieczenstwa Publicznego, Zdrowia, Opieki Spolecznej (material w zalqczeniu), radnej 

Katarzynie Dudkiewicz - czlonkini Korriisji Planowania Gospodarczego, Infrastruktury, 

Rolnictwa, Ochrony Srodowiska, Budzetu i Finans6w (material w zalqczeniu). Na koniec 
sprawozdanie odczytala radna Teresa Sitkiewicz - przewodniczqca Komisji Skarg, Wniosk6w 

i Petycji (material w zalqczeniu). 

Przewodniczqcy podziykowal za p~zedstawienie sprawozdan przewodniczqcym oraz 

czlonkini poszczeg6lnych komisji. I 
Pyta~ bqdz .u~ag n~e zgloszon.o. I . . 
Radm zaopwlOwah pozytywme przedstawlOne sprawozdama. 

Do pkt. 8 
Infonnacj a Przewodniczqcej Komisj i Oswiaty, Kultury, Sportu, Bezpieczenstwa 

Publicznego, Zdrowia, Opieki Spolecznej i Mieszkalnictwa w sprawie: 

Do pkt. 8.1 

Informacjy Merytorycznq i finans I Wq stowarzyszen realizujqcych gminne zadanie 

"upowszechnianie sportu" za rok 2024 odozytala przewodniczqca Komisji Oswiaty, Kultury, 

Sportu, Bezpieczenstwa Publicznego, Zdrow , ia, Opieki Spolecznej i Mieszkalnictwa (material 

w zalqczeniu). 
l

Radni nie mieli zadnych zapytan bqf Z uwag. 

Do pkt. 8.2 
Sprawozdanie z funkcjonowania kompleksu boiska "Orlik" w 2024 roku odczytala 

przewodniczqca Komisji Oswiaty, KUltuJ, Sportu, Bezpieczenstwa Publicznego, Zdrowia, 

Opieki Spolecznej i Mieszkalnictwa (mater'al w zalqczeniu). 

Radni nie mie1i zadnych zapytan bq~Z uwag. 

Do pkt. 9 
Przewodniczqcy Rady Gminy pvzeszedl do kolejnego punktu podjycie uchwal 

w sprawie. I 
Do pkt. 9.1 I 

Przewodniczqcy przedstawil projek't uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej 

Gminy Slubice na rok 2025. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 14 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zmiany Ucf).waly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2025 

wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 
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Do pkt. 9.2 
Projekt uchwaly w sprawie niewyra enia zgody na wyodrybnienie w Budzecie Gminy 

Slubice na 2026 rok srodk6w stanOWi'lC~Ch fundusz solecki przedstawi! przewodnicz'lcy 
Rady Gminy Waldemar Stanczak. 

Pytan i uwag nie zg!oszono. 

W glosowaniu bralo udzial 14 radnych. 9 radnych by!o "za", 4 radnych by!o 

"przeciw" 1 radny "wstrzyma! siy "od glosu. 
Uchwala w sprawie niewyrazenia zgody na wyodrybnienie w Budzecie Gminy Slubice 

na 2026 rok srodk6w stanowi'lcych fundu'sz solecki wraz z imiennym rejestrem g!osowafl 

stanowi za!'lcznik do protoko!u. 
Do pkt. 9.3 

Projekt uchwaly w sprawie rozpatrtenia skargi na dzialalnosc W6jta Gminy Slubice 
r6wniez przedstawi! przewodnicz'lcy Rady Gminy Waldemar Stanczak. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowani u bralo udzia! 14 radnych. 13 radnych by!o "za" 1 radny "wstrzymal siy" 
od g!osu. 

Uchwa!a w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc W6jta Gminy Slubice 

wraz z imiennym rejestrem g!osowan stano~i za!'lcznik do protoko!u. 

Do pkt. 10 
W6jt odpowiedzia! radnemu Dariu~zowi Wolinskiemu, ze takie sytuacjy zg!aszane s'l 

na bie~co . Zaklad Energetyczny interwendyjnie podcina ga!yzie, kt6re bezposrednio dotykaj'l 

linii napiycia. W przytoczonej sprawie dottcz'l-cej pochylonego drzewa jedyn'l wladn'l- osob'l 

do z!o~nia ~niosk~ 0 p.rzyciycie czy tez s~iyCie te~o .drzewajest :v!as~icieli pos~sji, na ~t6rej 
ono sto!. WOJt powledztal, ze droga G39 J1est na b1eZ'lcO poprawlana 1 uzupe!mana zarowno 
od jednej strony jak i od drugiej. Od stron~ Sad6w byla raz utwardzana. W miary mozliwosci 
i sprzyjaj'l-cej pogody droga G39 zostanie ppnownie poprawiona. Droga kola Pana M. r6wniez 
zostala uzupelniona oraz utwardzona nawierzchnia na samym zjeidzie z drogi powiatowej. 
Poglybiane byly rowy po obu stronach w J asie drogi powiatowej by nigdzie nie tworzyly siy 
zadolenia oraz aby zbieraj'l-ca siy tam woda miala gdzie przeplywac. Drogi te byd'l 
sukcesywnie poprawiane przez dalsze lata. W6jt dodal, ze nie byd'l one sypane piachem 

a utwardzane kruszywem oraz destruktem. / 

W6jt odni6s! siy do wczeSniej rZYCh wypowiedzi radnej Malgorzaty Cichosz. 

Powiedzi.~l, ~e na . zlozon'l pisemn'l int rpelacjy zlo~ ~jasnienia pisemne. Na~omiast 

w kwestll drog pomformowal, ze droga na Alfonsowle Jest dwa razy do roku rownana 
i naprawiana. Zostaly usuniyte akacje onb wyrwane pierlki. Jak co roku byd'l przycinane 
taki:e zakrzaczenia. W6jt powiedzial, ze laplpy solarne we wszystkich osiernnastu solectwach 
juz siy pojawily z r6mych projekt6w min. iz programu "MIAS", z Urzydu Marszalkowskiego 
i ostatnio z programu "Mazowsze dla ~limatu". L'l-cznie lamp postawionych jest okolo 
100 szt. a w poprzedniej kadencji Rady Grniny wymieniono 83 oprawy z sodowych na 
ledowe. W tym roku kolejne trzy solectwa otrzymaj", dofinansowanie na lampy solame. W6jt 

doda!, ze planuje r6wniez na~rawy trzec~ ¥z~pust6W. . ..... 
Radna Malgorzata Clchosz pOW1e~ztala, ze me zg!asza tych mterpelacJl czy prosb 

specjalnie. To mieszkancy wychodz'l- z tat'" inicjatyw'l- a ona jako radna przekazuje to dalej. 
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Wszyscy wiedz'}., ze droga na Alfonsowie jdst cZysto uczyszczana i dlatego szybko siy wybija. 

~ies~an~y proszy 0 ~tw~rdzenie tego naj ~~rdziej uszkodzonego odcinka. Sytuacj~ po~obna 
Jest rowmez z postawlemem lampy solarneJ na drodze od Leonowa w strony PlOtrkowka, 

gdyz na tej drodze jest bardzo trudno mib'}.c siy samochodem i jezeli mieszkancy proszy
I 

o poproszenie W6jta, aby kiedys mogla znaleic siy tam lampa to radna to czyni. 

W6jt odpowiedzial, ze lampa solarn;a juz siy tam pojawila doswietlaj'}.c skrzyzowanie 

a nie posesjy pana X lub Y. Lampy solarne stawiane s'}. w newralgicznych punktach min. na 

skrzyzowaniach by poprawic w tych miejscf.ch widocznosc i zwiykszyc bezpieczenstwo. 

Radna Malgorzata Cichosz powied2jiala, ze posesja nr 6, 7 i 8 oddalona jest od drogi 

gl6wnej prawie 100 metr6w a mieszkaflcY wnioskuj'}. 0 postawienie lampy na luku drogi, 

gdzie jest bardzo niebezpiecznie i bardzo w~sko a nie przy tych posesjach. 

W6jt odpowiedzial, ze kwestia w'}.skiej drogi to nie jest przyczyna by stawiac tam 

lampy. Jesli droga jest w'}.ska to jest to kwe~tia w'}.skich pas6w drogowych. Droga byla kiedys 

wylewana na piach i bloto a teraz pobocza Isiy krusZ(}.. Duzo dr6g kwalifikuje siy do naprawy 

zar6wno jezdni jak i przepust6w. 

Do okt. 11 
Przewodnicz'}.cy Rady Gminy poinforrnowal, ze protok61 z XI seSJl Rady Gminy 

Slubice zostal przeslany do radnych drog'}. elektroniczn'}.. 

Radni nie mieli zadnych zapytan b'}.dli uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 14 radnych. Protok61 zostal przyjyty jednoglosnie. 

Protok61 z XI sesji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowafl stano wi 

zal'}.cznik do protokolu. 

Do okt. 12 I 
Glos zabral Krzysztof Ledzion Ft6ry poinforrnowal, ze po inicjatywie radnej 

Malgorzaty Cichosz zlozona zostala interpelacja do rady powiatu w sprawie naprawy drogi 

Nowosiadlo - Troszyn. Radny powiatu poiriedzial, ze otrzymal wiadomosc zwrotn'}., iz pracy 

na tym odcinku drogi byd'}. wykonywane etapami. W pierwszej kolejnosci byd'}. wykonywane 

prace biez'}.ce, czyli naprawa ubytk6w i z~dolen. Kolejny etap to bydzie wykup grunt6w w 

celu poszerzenia drogi oraz dokonania prac projektowych. Radny powiedzial, ze bydzie 

monitorowal na biez'}.co zadeklarowane /przez rady powiatu postypy. Radny Krzysztof 

Ledzion poinforrnowal, ze przemierzyl drogy l'}.cZ(}.c'}. trzy powiaty: Gostyninski, Plocki i 
I 

Sochaczewski tj. droga prowadz'}.ca przez f anniki - Jarnno - H6w kt6ra rna 3050 m2. Na tej 

drodze zostaly wykarczowane rowy oraz lusuniyte nieczystosci przy drodze powiatowej w 

powiecie gostyninskim. Radny Powiatu dodal, ze na ostatniej sesji rady powiatu plockiego 

zlotyl interpelacjy 0 zakup podnosnika kbszowego dla wszystkich baz na terenie powiatu 

plockiego, aby moma bylo podcinac galyb e na drzewach. Starostwo odpowiedzialo, ze nie 

rna podstaw do jej zakupu oraz ze interpel~cja jest bezzasadna. Radny powiedzial, ze ponowi 

interpelacje i siy nie podda, gdyz uwaza, zd jest to potrzebny zakup. 

Glos zabral Zbigniew Bialecki, ktr ry powiedzial, ze wspominal juz na grudniowej 

sesji, iz jest um6wiony z W6jtem Gminy Slubice na przegl'}.d wszystkich dr6g powiatowych 

na terenie Gminy Slubice. Radny po prze$l'}.dzie i zapoznaniu siy ze stanem dr6g na terenie 

Gminy Slubice bydzie m6g1 interpelowac do rady powiatu plockiego 0 ewentualne naprawy. 

Radny dodal, ze jako Przewodnicz'}.cy Stowarzyszenia Gmin Turystycznych powiatu 
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Gostyninskiego, bt(dzie chcial zlozyc proje ,t na marcowym posiedzeniu Stowarzyszenia, aby 

uroczystosc pod tytulem "od Kujawiaka do pberka" odbyla sit( wlasnie w gminie Slubice. 

. . ~r.ze,:odniczqcy Ra~y Gminy Sl.ubite p~dzit(kowal radny za zabrane glosy oraz za to, 
IZ angazujq SIt( w tematy ZWlqZane z gmma t lublce. 

Soltys solectwa Alfons6w Stanislaw Szymanski powiedzial, ze na tq drogt( 

w Alfonsowie G 10 trzeba dowidc kruszT o, gdyz z boku tworzq sit( waly i spore doly. 

Radny poprosil 0 uzupelnienie znak6w old miejscowosci Budy w stront( Juliszewa oraz 
o wymiant( tablic soleckich. 

W6jt poinformowal, ze juz wit(ks;zosc znak6w jest zakupiona pozostaje kwestia 

jeszcze ich zamontowania. W6jt dodal, ze ~dzie sit( staral na biezqco utrzymywac dobry stan 

drogi na Alfonsowie. I 
Soltys solectwa Wiqczemin Polski ~ylwia W6jcicka poprosila 0 sprzqtniecie work6w 

na wale, kt6re zostaly pozostawione po Akcji sprzqtanie swiata oraz poprosila, aby przy 

podcinaniu zakrzaczen zabierac ze sobq te Ipodcit(te galt(zie, gdyz pozostawione na kupkach 
pod wplywem wiatru rozsypujq sit( na drog<t. 

W6jt odpowiedzial, ze akcja sprzqtahle swiata bylo prowadzone przez instytucjy, kt6ra 
I 

miala za zadanie pozbierac wszystkie worki, kt6re p6Zniej skladowane byly na terenu szkoly 

w Swiniarach i w kr6tkim terminie zabrane Iprzez gminy Slubice. Byc moze Sq to worki letqce 

na prywatnej posesji. W kwestii zakrzaczen W6jt poinformowal, iz robotnicy gospodarczy 

wytnq dalszy kawalek i wtedy zabiorq wszystkie galyzie na samoch6d. 

Soltys solectwa Jamno Anna Kwiat~owska poprosila 0 naprawy dachu na starej szkole 

w Jarnnie. I 
W6jt odpowiedzial, ze jak tylko pogoda siy zmieni i zrobi siy troszky cieplej na dach 

bydzie przybijana papa. I 
Soltys solectwa Zyck Nowy - Leon6w Wojciech WoZniak r6wniez poinformowal, ze 

wlasciciele posesji nr 6,7 i 8 0 kt6rych ws~ominala wczesniej radna Malgorzata Cichosz nie 
chcq, aby doswietlac lampami solarnymi ioh posesjy a te dwa zakryty 0 kqcie 90 stopni, gdyz 

Sq niebezp,i~czn~. . .1 . . 
WOJt pomformowal, ze JUz wspomlr al, IZ we wSZYStklCh solectwach Sq zamontowane 

lampy solarne kt6re w pierwszej kolejnosci doswietlajq skrzyzowania i luki. Oczywiscie 

pojawiq siy kolejne lampy, kt6re zostanq p ,stawione na trzech solectwach. Trzeba siy uzbroic 

trochy w cierpli wosc. I 
Soltys solectwa Grabowiec Mirosl1wa Marcinkowska poprosila 0 uzupelnienie drogi 

na Grabowcu. 

W6jt odpowiedzial, ze jak tylko pogoda sit( poprawi to droga zostanie uzupelniona na 

razie jest za zimno i ewen~ualne poprawki 4ie przynioslyby tadnego rezultatu. 
Soltys solectwa Swiniary Ryszar~ Zi6lkowski zwr6cil siy z prosbq do radnych 

powiatu plockiego 0 pomoc w poszerz;bniu drogi powiatowej od ronda na Wymyslu 
w kierunku Piotrk6wka przez Juliszew. 

Radny Krzysztof Ledzion odpowie~zial, ze juz dawno zglaszal interpelacjy w sprawie 
tej drogi i dostal odpowiedz, ze bt(dq tamljakies prace poczynane. Radny poinformowal, ze 
w sprawy zwiqzanq z tq drogq wlqczyla siy i radna powiatu plockiego Anna Dybska oraz 

radna powiatu plockiego Ewa Kowalak. ~adny Krzysztof postara siy dopilnowac, aby na tej 

drodze zaczyly siy jakiekolwiek prace zmierzajqce do naprawy tej drogi. 
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Soltys solectwa Swiniary Ryszard li6lkowski w imieniu Emeryt6w i Rencist6w jak 

i swoim zloZyI podziykowania W6jtowi, dzie Gminy na czele z Przewodniczqcym Rady 

Gminy, pracownikom gminy oraz pracor ikom GOPS-u za zorganizowanie spotkania 
"PrzekaZmY sobie znak Pokoju" . 

W6jt podziykowal oraz odpowied ial, ze zawsze z wielkq przyjemnosciq gmina 

organizuje tq wlasnie uroczystos6. 

Radna Teresa Sitkiewicz podzi j kowala W6jtowi za wyr6wnanie drogi od 

wojew6dzkiej do Gil6wki oraz poprosila 0 wyr6wnanie drogi kolo Pani S. oraz drogi kolo 

Pana N. Zapytala r6wniez co w temacie obi¢canej wymiany lamp na slupach energetycznych. 

W6jt opowiedzial, ze nic nie obied wal a m6wil, ze jest taka potrzeba, aby te lampy 
tam wymieni6. Przy podpisywaniu kolejn . urnowy dotyczqcej oswietlenia ulicznego W6jt 

postara siy ten odcinek drogi uwzglydni6. 

Radna Malgorzata Cichosz podziykowala radnym powiatu plockiego za stawiennictwo 
I 

na sesjach oraz za wysluchiwanie prosb wszystkich radnych zwiqzanych z drogami 
powiatowymi na terenie Gminy Slubice. 

Radny Jacek DomZalowicz r6wniez podziykowal radnym powiatu plockiego za pomoc 

i skladane interpelacjy do Starosty. 
W6jt na koniec dopowiedzial, ze je t maly postyp z przebudowq przejscia przez drogy 

575. Odrybnym tematem Sq pracy dotycl qce scieZki przez Slubice, gdyz tarn prace nad 

dokumentacjq utkwily w martwym punkcib. Byly wykonane odwierty. W6jt rna nadzieje, ze 

w tym roku dokumentacja zostanie ~akonczona i bydzie moma prosi6 Samorzqd 

Wojew6dztwa Mazowieckiego 0 rozpoczyoie prac. 

Radna Beata Zi6lkowska poprosila 10 naprawy drogi w Swiniarach nad kanalem, gdyz 
Sq tam liczne zadolenia. Dodatkowo na J sokosci dzialki 9212 pojawila siy glyboka dziura. 

Radna poprosila 0 uzupelnienie jej oraz 0 ~r6wnanie tych zadolen. Radna poprosila r6wniez 
o nawiezienie kruszywa na odcinku drogi w miejscowosci Rybaki przy posesji 25 i 26 jak 

i 0 naprawy ubytku przy wyjezdzie z drogi gminnej G32 na drogy powiatowq w miejscowosci 

Rybaki oraz przy posesji nr 2 w Zycku Pol kim. 

W6jt odpowiedzial, ze przyjmuje Iszystkie prosby do realizacji. 

Do pkt. 11 
Przewodniczqcy Rady Gminy stwierdzil, ze porzqdek obrad XII Sesji Rady Gminy 

w dniu 17 lutego 2025 r. zost11 wyczerpany. Podziykowal Radzie Gminy 
za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom oglqdajqcym sesjy drogq elektronicznq, 

po czymje zamknql. 

Protokolowala Przewodniczqcy Rady Gminy 

Katarzyna Ciastek Waldemar Stanczak 
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